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Allmänt
Östertälje Båtklubb värnar om båtlivet i Södertälje. Båtklubben har sedan är 1937 varit en naturlig
del av Östertälje stadsmiljö. Klubben är en ideell fiirening vars ändamål är att främja friiuftsliv och
en miljövänlig och resurseffektiv båt ägande. Med niirhet till bostäder och fina vattenområden som
Saltsjön, Kanalen och Mälaren är båtklubben den givna knutpunkten fiir båtägare i Södertälje med
omnejd.

Möten
Årsmötet genomfordes den 28 januari inomhus men på grund av Corona så var bara aktiva &
kommittemedlemmar endast inbjudna, under mötet deltog 31 medlemmar. Årsmötet beviljade
styrelsen ansvarsfrihet. Styrelsen har under 2024 genomfört 11 protokollforda styrelsemöten samt
mellan dessa sammanträden haft kontakt i olika drenden.

ÖBK-kanalen / Information
Medlemstidningen "ÖBK-kanalen" distribuerades digitalt till medlemmarna under våren. Det har
även funnits några exemplar utskrivna i klubbhuset for intresserade. Information om aktiviteter har
anslagits inom klubbens område. Aktuell information har även varit tillgiinglig på ÖBK's hemsida.
Under året har ett antal informationsmejl och SMS skickats ut till medlemmarna.

Medlemmar
Totalt antal medlefilmar inkl. familjemedlemmar var vid årets slut 208 st.

Antal aktiva betalande medlemmar var L22 st, varav 4 st ungdomar och
5 st hedersmedlemmar. Antalet stödjande betalande medlemmar var vid årets slut 35 st. Det
har tillkommitl? stnya medlemmarunder året och L1 st medlernmar har lämnat klubben.

Båtstatistik
Totalt antal båtar vid årets slut var L23 st varav 59 st motorbåtar och 64 st segelbåtar.
Antal båtar upplagda fiir vinterfiirvaring år 99 st och antal båtar med bryggplatser 110 st.

Styrelsen 2024
Ordfiirande Anna Stenhede
Sekreterare Pia Wiberg
Kassör Johnny Moraeus
Vice ordf. & vinterplatser (ledamot) Jan Eklund
Hamnkapten (ledamot) Lars Jernå
Bryggplatser (ledamot) Per-Arne Persson
Teknik och Miljö (ledamot) Johan Torstensson
Matrikel och medlemsärenden (suppleant) Lars Vager

Övriga funktionär er 2023
Administrativa kommitt6n
Styrelsens repres entant
lnformationsko ordinator
Matrikelkoordinator
Web/Öef-kanalen
Försäljning vimplar / mär'ken

Teknik & Hamnkommitt6n
Sammankallande Hamn/Teknik
Sammankallande Sublift
Sammankallande Teknik
Bryggplatssamordnare
Vinterp lats samordnare
El-ansvarig
WS

Sub-fiirarkommitt6n
S ammankallande/planerings ansvari g

Information/sub I ift data

Fastighetskommitt6n
Sammankallande
Bokning Strand Hotell
Underhål1
Underhå11

Underhå11

Radökommitt6n
S ammankallande/planering s ansvari g

Bokningar Radöstugan
UnderhåI1
UnderhåI1
Underhål1
Underhål1
Underhåll

Seglarkommitt6n
S ammankallande/pl aneringsansvari g

Medlem
Medlem
Medlem

Ungdomskommitt6n
Kontaktperson

Festkommiff6n
Midsommar
Kräftskiva
fusfest
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Pia Wiberg
Jan Eklund
Lars Vager
Lars Klas6n
Eva Jernå

Lars Jernå
Alf Jarneland
Johan Torstensson
Per-Arne Persson
Jan Eklund
Lars Sundin
Lars-Åke Jonsson

Christer Björk
Jan Svensson

Gösta Löfgren
Håkan Petersen
Bengt Hjortgren
MariaNorskoem
Lisa Borgstedt

Stefan Nordlander
Outi §ellin
Stefan Wiberg
Håkan Petersen
Mathias Steininger
Seppo Peltonen
Sebastian Nordlander

Lars Sundin
Lars Jernå
Christer Björk
Jan Eklund

Styrelsen

Radökommitt6n/Styrel s en

Seglarkommitt6n
Peter Stenhede, Berit Wikman,
Christer Björk, Maria Norstroem
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Revisorer
Revisor
Revisorssuppleant

Yalberedning
Sammankailande
Biträde
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Per Norstroem
Mikael Hillstedt

Sverker Dahlberg
Johan Bjerkestig
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lntresset från dem som står i våran kö till platsema verkar ha minskat lite.
Våra nya medlemmar har fått sina platser i öwigt inga forändringar.
Vi har totalt 123 stycken brygg platser och 1lst är i nuläget lediga.

Vinterplatser
Vintern 202412025 är antalet uppsällda båtar 100 st, 4 st båtar ligger kvar i vattnet.
Det är ett par båtar fler än fiirra vintem.

Miljö
2024, samåret innan, har varit ett bra mi§öår for OBK, tack vara oss medlemmar.
Under året har en s.k. avfallsplan upprättats och Södertiilje kommun har beslutat att vi inte
behöver någon sophantering, dvs inga sopkiirl. Det finns ett utrymme flör en kommun av att
bevilja detta och vi fick det. Fördelen med att inte behöva ha sophantering/kärl ftir
ankommande båtar åir att vi slipper hålla på att sortera ut felslängda sopor. Hitintills har jag
inte hittat någon båtklubb där t.ex. oljefilter inte hamnar i hushållssoporna.
En annan {tirdel iir att vi som medlemmar slipper ökade medlemsavgifter p.g.a. sophantering.
Provtagningen av tvätfvattnet2D23 visade på att TBT värdet låg precis på gränsen och Zink
1åg precis över griinsviirdet och diirfrir var vi tvungna att ta prover även2024.
Skillnaden mot den senaste provtagningen är att nu filtrerades tvättvattnet genom aktiv kol
och då sjönk värdena till mycket låga värden. Vi kommer att göra provtagning även vid
upptagningen 2O25 frr att säkerstiilla att inte det har tillkommit kemikalier som inte fär
användas.

YC t7 förbud.
Från och med den 8 november 2024 ilr det fiirbud mot att måla på ny VC 17 på botten, gäller
dven om man har fiirg kvar. Problemet med VC 17 arb.la att kopparviirdena slår i taket, dvs
vi klarar inte de tillåhra gränsvärdena.
VC 17 har filrlorat sitt godkåinnande från kemikalieinspektionen.
Dunkar i presenningar iir tiilåtet, men det fär absolut inte innehålla glykol. En av
kommunens kontrollpunkter på alla båtklubbar åir fiirgen i plastdunkama. Glykol är
miljöfarlig och måste samlas upp om det rinner ut i marken. Så, bara rent vatten i dunkarna,
spolarvätska är också blå och vi vill slippa dunkinnehålls diskussioner med kommunens
miljöinspektörer.
Vi som ÖBK medlemmar irbrapå att hålla ordning på miijön i vår klubb. I jämforelse med
andra båtklubbar i Södertiilje har vi dels lagt ut mycket mindre pengar, dels iir kommunens
miljöinspektörer åir över lag nöjda med oss viiket innebiir att de inte har satt oss en
granskningens "lupp"
Det finns ett ordspråk: Ett äpple om dagen håller doktorn borta.
En tanke med handling om miljön håller inspektören borta.

Teknik:
Med Affe som kapten har subbliften {Iitt den omsorg den behöver med bland annat
regummering av drivrullar + erforderlig service

Fastigheter
Fastighetskommitt6n har träffats och gått igenom arbetslista fiir stiiddagen

Klubbhuset
Lokalen har under 2024 varituthyrd vid totalt 76 tillf;i1len där merparten av "privata"
tillställningar sker under helger.

Hamnen
Under fuet2024 så har vi haft två stiiddagar en under våren och en under hösten.
Under båda städdagama har vi genomfiirt den normala städningen och uppr<ijningen av sly och
buskar. Våra medlefllmar har genomfiirt individuella arbetsuppgifter som gräsklippning och r«ij-
och ståduppgifter.

Sj ösättning/Upptagning
Ca92 båtar sjösattes från den 17 april till den 14 maj.
Det fanns 12 pass att boka med 7 platser på varje pass. Sammanlag|84 tider att boka. 6 pass

var under dagtid, 6 pass var på kvällstid.

Det var 52 medlemmar som bokade sig på ordinarie pass. Fördelade på:
5 pass med 7 bätar,2 pass med 6beiizrr,1 pass med 5 båtar, 1 pass med 4bäiar,2 pass med 3
båtar & 1 pass med inga bokade båtar. De sista 6 passen var fullbokade.
Subliftfiirargruppen sjösatte sina egna båtar det var 1.2 båtar på privat tid så inte inräknade i
bokade tider. 3 båtar sjösattes en lördag då ägarna inte kunde på vardagarna.
l2bätar sjösattes av de 7 under arbetsdagar. 3 båtar var kvar på land efter sista
sjösättningsdag pga. reparationer och sjösattes så fort de var klara.

85 båtar togs upp &ån den 1 oktober till den 20 oktober.
Det fanns 18 pass med 5 platser på varje pass. Sammanlagt 90 tider att boka. 9 pass på
vardagar och 9 pass på helger. Det var 65 medlemmar som bokade sig på ordinarie pass.

Fördelat på:

7 pass med 5 bätar,4 pass med 4bå*ar,2 pass med 3 bätar,3 pass med 2bätar,2 pass med 1

båt.
Subliftfiirargruppen sjösatte sina egna båtar det var 72bårtar.
7 bätar togs upp av de 7 under arbetsdagar & 1 båt togs upp efter sista upptagningsdag.

Bryggplatser
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Rapport från de sju vardagslediga
Under året har de sju + 3 nya medlemmar underhållit material och renoverat och röjt på
hamnområdet. Arbeten som bland annathar genomforts är: Montering av plasttak mellan
jolleverkstad och SUBgaraget inkl trä & plåtarbeten. Montering av entrötak på Jolleverkstan
inkl trä& plåtarbeten. Reparation av dörrar på sjösidan Mastskjulet. Läggnrng betongplattor
framfor ftirrrådsdörr. Justerat Y-bommar. Servat mastkran. Stiidning av tvätthuset.
Reparation av högtryckstvättar ink1. byte av slangar. Kontroll av slipspel och wire samt
provkörning. Reparation av sönderkörd bom vid sjösättningsrampen. Tillverkning och
montering av konsoler på mastskjulets norra sida. Reparation av Trissjollar. Slrotat en
övergiven jolle. Transporter till återvinningen. Kemtväthring av samtliga stolar i Strand
Hotell > 100 st.
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Vi har några ftireningar som hyrt lokalen schemalagt under året och dessa har varit
veckobokningar.

Jolleverkstaden
Jolieverkstaden har använts av ett fätal medlemmar

Radön
Under äxet 2A24 så har vi haft två stiiddagar en under våren och en r:nder hösten.

Under bada stiiddagama har vi genomflort den normala städningen och underhåll av klubbens

utrusning och arrenderande mark. Och nedståingnlng av Radön.

Utöver detta så har ylterligare arbeten utfbrts.
. Lagt ut flera fiirtöjningsbojar 2 st till norra betongbryggan

och en tiil södra bryggan För att underlätta vid fortti;jning.
Totalt 4 st nu.

r Monterat flera fiirtöjningsringar på norra betongbryggan.
o Bytt ut spis/ugn till en ny 3-fas klubbshrgan
. Ny badstege monterades på norra betongbryggan.

Ungdomsverksamhet
ÖBK har ingen egen jolle ungdomsverksamhet på grund av vår närhet till farleden, vi
samarbetar med Södertiilj e Båtsällskap (SBS).

KIubbmästeriet
Årsfesten hölls den 23 marc2O24t Tematvar Mello och många hade tagit temat på allvar då

man hade dressat sig i enlighet med detta på ett kreativt sätt. Det var ca70 anmälda till festen.

Det serverades god mat från Kallfors kök och underhållningen med dans.

När det gällde midsommar och tr«äftskivan så genomfiirdes dessa på Radön.

Seglarkommitt6n
I är 2024 a:rangerade seglarkommiu6n som vanligt kappseglingarna Flygarköret, Alvedon
Cup, Radön Runt, Radön Open och Luciaseglingen.

Flygarköret seglas på torsdagen i Kristi Himmelsf;ird. Starten iir på Radön och målet på ett

lämpligt ställe ca 15 nm söderut. I år var det målgång vid grönbojen utanftir Fifongs norra
vik och vi samlades i Fifongs södra vik där vi grillade och hade prisutdelning.
6bätar startade alla från ÖBK. Vann glorde Christer Björk, tvåa kom Leffe och Lisa
Borgstedt och trea kom Sasse och Eva Sundin.
Alvedon Cup seglas på midsommardagen. 6bätar startade. Systrama Anna och Elin Jernå

vann, på andra plats kom Lisa Borgstedt, Pia Wiberg och Lotta Nordlander och på tredje

plats kom Sasse och Eva Sundin.
Vårt klubbmästerskap Radön Runt seglas alltid i sarnband med kräftskivan i augusti.
I år startade sex båtar vilket är många fårre än vi vill. Vi hoppas ju alltid att fler av klubbens

båtar iir med.
Vann gjorde Christer Björk, andra plats tog Gösta och Roger Löfgren och på tredje plats

kom Jeanette Hessel och Anders Karlsson.
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Radön Open är vår officiella segling diir vi aktilt bjuder in alla klubbar i nåirområdet. Även
hiir startade 6 båtar. Vann giorde Johan Grevald från SBS. På andra plats kom Stefan
Karlsson från SBS och på tredje plats kom Anders Karlsson fran SBS.

Luciaseglingen seglades i år den 14 december.
Tre lag ställde upp och efter tuffa seglingar, värmande glögg och korvlunch stod lag
Kricke/Larsa som vinnare. En trevlig dag på sjön avslutades som vanligt med knytkalas i
klubbhuset.

Södertcilje den l6 januari 2025

För

Ordförande
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